
PROTOKOŁU NR XLVII.2023  

z przebiegu XLVII sesji Rady Powiatu Zielonogórskiego 

w dniu 3 marca 2023 r. 

 

XLVII sesja Rady Powiatu odbyła się w Centrum Kształcenia 

Zawodowego i Ustawicznego w Sulechowie.. 

W obradach sesji uczestniczyło 17 radnych (nieobecni usprawiedliwieni: 

Beata Zawada, Gabriela Maciejewska). Lista obecności radnych stanowi 

załącznik nr 1 do protokołu nr XLVII.2022 . 

Przewodniczący Rady przeprosił za przesunięcie terminu sesji. Powodem 

było zamknięcie tematu zmiany granic powiatu zielonogórskiego, w dniu 

wczorajszym upłynął termin konsultacji. 

 

Ponadto w posiedzeniu udział wziął Zarząd Powiatu Zielonogórskiego 

ze Starostą Zielonogórskim, dyrektorzy jednostek, komendanci służb. Przywitał 

nowych dyrektorów jednostek: Annę Stęcel, dyrektor PCPR, Wojciecha Świtałę, 

dyrektora SP ZOZ w Sulechowie, a Dariusza Wróblewskiego, Dyrektora SP ZOZ 

w Wojnowie jednocześnie żegnamy jako radnego. Przywitał równie Celinę 

Andrzejewską radną, która obsadzi mandat po Dariuszu Wróblewskim. 

Uroczyście podziękowano radnemu Dariuszowi Wróblewskiemu za pracę 

w radzie, radnym również złożył podziękowania i życzenia. 

 

Ad 1. 

Edwin Łazicki, Przewodniczący Rady Powiatu Zielonogórskiego 

o godz. 1030 otworzył XLVII sesję Rady Powiatu Zielonogórskiego witając 

wszystkich zgromadzonych,  

 

Zgodnie z listą obecności stwierdził obecność 17 radnych, co stanowiło 

kworum zdolne do podejmowania prawomocnych uchwał.  

Ad 2. 

Celina Andrzejewska odczytała treść ślubowania, dodając „Tak mi 

dopomóż Bóg”. 

 

Ad 3. 

Radni wraz z zawiadomieniami o zwołaniu sesji otrzymali porządek obrad 

oraz wszystkie materiały wraz z projektami uchwał. Wszystkie materiały na 

XLVII sesję rady zostały omówione i pozytywnie zaopiniowane przez komisje. 

Porządek obrad o poniższej treści Rada przyjęła jednogłośnie, „ZA” 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie XLVII Sesji Rady Powiatu. 

2. Złożenie ślubowania radnej. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie Protokołu nr  XLVI.2023.    

5. Informacja Starosty o działaniach Zarządu w okresie międzysesyjnym. 



6. Informacja Przewodniczącego Rady o działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

7. Informacja radnych o działalności w okresie międzysesyjnym. 

8. Informacja o interpelacjach i zapytaniach radnych oraz informacja 

o udzielonych odpowiedziach na interpelacje i zapytania. 

9. Wolne wnioski. 

10. Informacja roczna Komendy Miejskiej Państwowej Straży Pożarnej w Zielonej 

Górze za 2022 r. 

11. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmiany uchwały o powołaniu Komisji skarg, wniosków i petycji Powiatu 

Zielonogórskiego, (druk 308); 

2) zmiany składu osobowego stałych Komisji Rady Powiatu 

Zielonogórskiego, (druk 309); 

3) przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych w Powiecie 

Zielonogórskim na lata 2023-2030, (druk 310); 

4) wyrażenia opinii dotyczącej zmiany granic Gminy Czerwieńsk 

naruszającej granice Powiatu Zielonogórskiego, (druk 311); 

5) o zmianie uchwały w sprawie nadania statutu Samodzielnemu Publicznemu 

Zakładowi Opieki Zdrowotnej w Sulechowie, (druk 312); 

6) określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej, na które 

przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych w 2023 r., (druk 313); 

7) rozpatrzenie petycji wniesionej przez Stowarzyszenie Rozwoju i Ochrony 

Dziedzictwa Kulturowego Regionu Przyjaźni Podmoklom, , (druk 314); 

8) wieloletniej prognozy finansowej powiatu lata, (druk 315); 

9) zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok, (druk 316); 

10) zmiany w „Strategii Rozwoju Powiatu Zielonogórskiego na lata 2023-

2030”, (druk 317). 

12. Odpowiedzi na wolne wnioski. 

13. Zamknięcie XLVII Sesji Rady Powiatu. 

 

 

Ad 4. 

Projekty Protokołów dostępne są na stronie internetowej BIP powiatu 

zielonogórskiego w zakładce Rada Powiatu, a papierowej wersji wyłożony przed 

sesją. Przypominam również o możliwości wniesienia  uwag do projektu 

protokołu do biura rady przed dniem sesji.  

Nikt nie wniósł uwag głosowanie nad przyjęciem Protokołów 

nr XLVI.2023 sesji. 

Protokół przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad 5. 

Krzysztof Romankiewicz, Starosta przypomniał, że sprawozdanie z prac 

członków Zarządu przesłał radnym. Przedstawił uzupełnienie informacji. Wziął 

udział w Targach Edukacyjnych, które odbyły się po dwuletniej pandemicznej 



przerwy. Mirosław Andrasiak na Uniwersytecie Zielonogórskim uczestniczył 

w spotkaniu dotyczącym strategii rozwoju ponadlokalnego. Ponownie 

przedstawił nowych dyrektorów i poinformował, że jest też nowy komendant 

policji, z którym się spotkał. Ponadto uczestniczył w konsultacjach społecznych 

dotyczących zmiany granic powiatu, powiat powiększył się o 4,2 ha. 

Ryszard Górnicki spytał o prace remontowe na oddziale rehabilitacyjnych 

w sulechowskim szpitalu. 

Krzysztof Romankiewicz: środki, które otrzymaliśmy na remont 

rehabilitacji plus nasze środki po przeprowadzonych 3 przetargach okazały się, że 

są zdecydowanie niewystarczające kwota w sumie 9 800 000 okazała się kwotą 

zdecydowanie za niską. Najniższa kwota na całość wykonania modernizacji to 

kwota prawie 15 milionów złotych. W związku z tym zakres prac został 

zmniejszony i podzieliliśmy to na 2 etapy. Ten pierwszy etap obejmuje wszystko 

to, co jest na zewnątrz plus wymiana stolarki drzwiowej, okiennej, fotowoltaika, 

zagospodarowanie terenu i cały dach. 2. etap, czyli wewnątrz,  na dzień dzisiejszy 

mogę, bo koncepcja jeszcze trwa i za 2 może 3 tygodnie, kiedy będzie ten projekt 

zakończony, będziemy wiedzieli jakie są jak wyceny na pracę wewnątrz. Prace 

na wewnątrz będzie to kwota około 5 może 6 milionów złotych i to będzie 2 etap, 

na który będziemy się starać o dodatkowe środki. Były rozmowy z wojewodą, 

który przychyla się do projektu. 2. Etap rozpocznie się w przyszłym roku 

i w przyszłym roku również go zakończymy. Między innymi chcemy tutaj to 

zrobić w ten sposób, bo w 2025 rozpoczną się zajęcia dla studentów fizjoterapii 

wydziału medycznego Uniwersytetu Zielonogórskiego. Jeśli chodzi o powiatowy 

urząd pracy to trwają rozmowy, wymiana pism, ale jest nadzieja na pozytywne 

zakończenie sprawy. 

Ryszard Górnicki stwierdził, iż kształcenie lekarzy w szpitalu nie 

przynosi żadnych korzyści, wręcz przeciwnie, jest zajmowany czas lekarze, 

zajmowane są pomieszczenia, może wystąpić do marszałek województwa 

o dofinansowanie szpitala. 

Krzysztof Romankiewicz dodał, że są prowadzone rozmowy z marszałek 

o różnych formach wsparcia szpitala. 

 

Ad 6. 

Przewodniczący Rady poinformował, że okresie od 26 stycznia pełnił dyżur 

w Biurze Rady. Uczestniczył posiedzeniach zarządu, spotkał się również 

z samorządowcami z naszego powiatu, był w stałym kontakcie z dyrektorami tutaj 

powiatowych placówek oświatowych, z dyrektor szpitala, brał udział 

w posiedzeniu Rady Społecznej SP ZOZ w Sulechowie, a w dniu wczorajszym 

w targach edukacji w tutejszej szkole. Zasięg targów jest coraz większy. 

Prezentował się Uniwersytet Zielonogórski, po raz pierwszy była też już uczelnia 

z Leszna. Dobrze układa się współpraca z lokalnymi pracodawcami. Poza tym 

wpłynęło podziękowanie za wieloletnia współpracę od, byłej już dyrektor PCPR, 

Anny Gołębskiej. Odczytał list pożegnalny z podziękowaniami, dyrektor 

pożegnała się ze wszystkimi słodkim upominkiem. 

 



Ad 7. 

bezprzedmiotowy 

  

Ad 8. 

Ryszard Górnicki złożył interpelację w sprawie Asystenta Osobisty Osoby 

Niepełnosprawnej, o Program Opieki Wytchnieniowej i o wykonanie zaleceń 

pokontrolnych w Powiatowym Ośrodku Wsparcia ,,PARASOL”. 

Aleksandra Szubert złożyła zapytanie w sprawie drogi powiatowej 1198F 

Radowice-Podlegórz. 

Dokumenty są zamieszczone na stronie BIP, odpowiedzi zostaną udzielone 

w ustawowym terminie.. 

 

Ad 9. 

Bezprzedmiotowy 

 

 Ad 10. 

 Radni jednogłośnie przyjęli Informację roczną Komendy Miejskiej 

Państwowej Straży Pożarnej w Zielonej Górze za 2022 r. 

 

 Ad 11. 

 Przewodniczący Rady przypomniał, że wszystkie projekty uchwał zostały 

omówione na posiedzeniach komisji i zostały pozytywne zaopiniowane.  

 

1) Wskutek zmiany składu rady musimy zmienić składy komisji. Adam 

Jaskulski wyraził zgodę. 

Ryszard Górnicki złożył rezygnację z członkostwa w komisji, obecnie 

Prawo i Sprawiedliwość na dwóch reprezentantów, dlatego też ustępuje dla 

przedstawiciela Forum Samorządowego, a poza tym przewodniczącego to 

członkowie komisji kiedyś wybierali. 

Przewodniczący poinformował, iż skład nowy zostanie przyjęty na 

następnej sesji. 

Radni przy 17 głosów ZA, podjęli Uchwałę XLVII.311.2023 w sprawie 

zmiany uchwały o powołaniu Komisji skarg, wniosków i petycji Powiatu 

Zielonogórskiego. 

 

Lp. nazwisko i imiona ZA PRZECI

W 

WSTRZYMA

Ł SIĘ 

1)  ANDRASIAK Mirosław X   

2)  BAJOR Roman Piotr X   

3)  CYGAN Marian X   

4)  CYGAŃSKI Tadeusz Ryszard X   

5)  GĘBICKI Jacek X   



6)  GÓRNICKI Ryszard X   

7)  HOŁOŁUB Czesław X   

8)  JASKULSKI Adam Konstanty X   

9)  LOCH Leokadia Maria X (przez 

podniesieni

e ręki) 

  

10)  ŁAZICKI Edwin X   

11)  MACIEJEWSKA Gabriela Maria nieobecna 

12)  PLECHAN Ireneusz Henryk X   

13)  PYRTKO  Danuta X   

14)  SZUBERT Aleksandra Sylwia X   

15)  SZUŁCIK Alicja X   

16)  SZYJKA Edward X   

17)  WOLSKI Damian Mariusz X   

18)  WRÓBLEWSKI Dariusz Jerzy X   

19)  ZAWADA Beata Kazimiera nieobecna 

  

2) Roman Bajor zgłosił do Komisji Oświaty radna Celinę Andrzejewską. 

Rada jednogłośnie, 17 głosów ZA podjęła Uchwałę XLVII.312.2023 

w sprawie zmiany składu osobowego stałych Komisji Rady Powiatu 

Zielonogórskiego.  

 

Lp. nazwisko i imiona ZA PRZECI

W 

WSTRZYMA

Ł SIĘ 

1)  ANDRASIAK Mirosław X   

2)  BAJOR Roman Piotr X   

3)  CYGAN Marian X   

4)  CYGAŃSKI Tadeusz Ryszard X   

5)  GĘBICKI Jacek X   

6)  GÓRNICKI Ryszard X   

7)  HOŁOŁUB Czesław X   

8)  JASKULSKI Adam Konstanty X   



9)  LOCH Leokadia Maria X (przez 

podniesieni

e ręki) 

  

10)  ŁAZICKI Edwin X   

11)  MACIEJEWSKA Gabriela Maria nieobecna 

12)  PLECHAN Ireneusz Henryk X   

13)  PYRTKO  Danuta X   

14)  SZUBERT Aleksandra Sylwia X   

15)  SZUŁCIK Alicja X   

16)  SZYJKA Edward X   

17)  WOLSKI Damian Mariusz X   

18)  WRÓBLEWSKI Dariusz Jerzy X   

19)  ZAWADA Beata Kazimiera nieobecna 

  

 

3) Radni jednogłośnie, 17 głosów ZA podjęli Uchwałę XLVII.313.2023 

w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych 

w Powiecie Zielonogórskim na lata 2023-2030. 

 

Lp. nazwisko i imiona ZA PRZECI

W 

WSTRZYMA

Ł SIĘ 

1)  ANDRASIAK Mirosław X   

2)  BAJOR Roman Piotr X   

3)  CYGAN Marian X   

4)  CYGAŃSKI Tadeusz Ryszard X   

5)  GĘBICKI Jacek X   

6)  GÓRNICKI Ryszard X   

7)  HOŁOŁUB Czesław X   

8)  JASKULSKI Adam Konstanty X   

9)  LOCH Leokadia Maria X (przez 

podniesieni

e ręki) 

  

10)  ŁAZICKI Edwin X   

11)  MACIEJEWSKA Gabriela Maria nieobecna 



12)  PLECHAN Ireneusz Henryk X   

13)  PYRTKO  Danuta X   

14)  SZUBERT Aleksandra Sylwia X   

15)  SZUŁCIK Alicja X   

16)  SZYJKA Edward X   

17)  WOLSKI Damian Mariusz X   

18)  WRÓBLEWSKI Dariusz Jerzy X   

19)  ZAWADA Beata Kazimiera nieobecna 

  

  

4) Radni jednogłośnie, 17 głosów ZA podjęli Uchwałę XLVII.314.2023 

w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej zmiany granic Gminy Czerwieńsk 

naruszającej granice Powiatu Zielonogórskiego. 

 

Lp. nazwisko i imiona ZA PRZECI

W 

WSTRZYMA

Ł SIĘ 

20)  ANDRASIAK Mirosław X   

21)  BAJOR Roman Piotr X   

22)  CYGAN Marian X   

23)  CYGAŃSKI Tadeusz Ryszard X   

24)  GĘBICKI Jacek X   

25)  GÓRNICKI Ryszard X   

26)  HOŁOŁUB Czesław X   

27)  JASKULSKI Adam Konstanty X   

28)  LOCH Leokadia Maria X (przez 

podniesieni

e ręki) 

  

29)  ŁAZICKI Edwin X   

30)  MACIEJEWSKA Gabriela Maria nieobecna 

31)  PLECHAN Ireneusz Henryk X   

32)  PYRTKO  Danuta X   

33)  SZUBERT Aleksandra Sylwia X   

34)  SZUŁCIK Alicja X   



35)  SZYJKA Edward X   

36)  WOLSKI Damian Mariusz X   

37)  WRÓBLEWSKI Dariusz Jerzy X   

38)  ZAWADA Beata Kazimiera nieobecna 

  

  

5) Ryszard Górnicki wydał oświadczenie: „znam uzasadnienie, który Zarząd 

przedstawił do Społecznej Rady w sprawie odwołania Pani Dyrektor. 

Uważam, że to uzasadnienie to wygląda jak wilczy bilet. Wygląda też jak 

donos do prokuratora, że strasznie mocny argument zakończono nawet 

zdaniem, że sytuacja obecna stanowi zagrożenie poważne dla bieżącego 

i przyszłego funkcjonowania SP ZOZ-u. Ja myślę, że wypalenie zawodowe 

czy wypalenie na pewnym stanowisku to dotyczy każdego i wszyscy 

możemy się z tym liczyć. Można zrobić każdy krok w tym kierunku. Można 

odwołać, można zrobić to w sposób elegancki. Zrobiono to w sposób tak 

brutalny jak ja to nazwę jako nawet gwałt na psychice, a w dalszym ciągu 

zmieniamy Statut SP ZOZ-u, gdzie powołujemy nowe stanowisko i na te 

stanowisko jest szykowana Pani była Pani Dyrektor. Jakby jedno z drugim 

się kłóci. Ja myślę, że zasługi Pani Dyrektor były też ogromne, dlatego dla 

samorządu powiatowego dla powiatu dla ZOZ-u, ponieważ za jej kadencji 

został wybudowany szpital, został wyremontowany stary szpital. Jest 

rozpoczęta remont rehabilitacji, czyli jakby wszystkie zmiany były za 

kadencji dwudziestoletniej Pani Dyrektor i myślę, że jedno zdanie, by 

wystarczyło, że straciliśmy zaufanie, czyli może to wypalenie zawodowe. 

Ja nie zgadzam się z taką argumentacją chociaż sytuacja była bardzo 

trudna, jak upubliczniliśmy to i do stanowiska o zagrożeniu szpitala 

włączyły się pielęgniarki, włączyli się lekarze też i włączyli się inni ludzie 

i zostało to w jakiś sposób uratowane i w jakiś sposób idzie to to w dobrym 

kierunku. Chociaż zagrożenie było ogromne i pani radna Loch nawet się tu 

na mnie na mnie wyżywała, że niepotrzebnie to publicznie i tak dalej i tak 

dalej. Ja pani radnej przedstawię dzisiaj to uzasadnienie i powiem na czym 

to, dlaczego tak wyglądało i że był to wtedy jedyny sposób na ratunek tego 

szpitala. Dziękuję bardzo i dziękuję za te zmiany również. A formy wybiera 

każdy, jaką umie, jaką może. Dziękuję bardzo Panie Przewodniczący.” 

Radni podjęli Uchwałę 16 głosów ZA, 1 PRZECIW XLVII.315.2023 

w sprawie o zmianie uchwały w sprawie nadania statutu Samodzielnemu 

Publicznemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej w Sulechowie 

 

Lp. nazwisko i imiona ZA PRZECI

W 

WSTRZYMA

Ł SIĘ 

39)  ANDRASIAK Mirosław X   

40)  BAJOR Roman Piotr X   



41)  CYGAN Marian X   

42)  CYGAŃSKI Tadeusz Ryszard X   

43)  GĘBICKI Jacek X   

44)  GÓRNICKI Ryszard  X  

45)  HOŁOŁUB Czesław X   

46)  JASKULSKI Adam Konstanty X   

47)  LOCH Leokadia Maria X (przez 

podniesieni

e ręki) 

  

48)  ŁAZICKI Edwin X   

49)  MACIEJEWSKA Gabriela Maria nieobecna 

50)  PLECHAN Ireneusz Henryk X   

51)  PYRTKO  Danuta X   

52)  SZUBERT Aleksandra Sylwia X   

53)  SZUŁCIK Alicja X   

54)  SZYJKA Edward X   

55)  WOLSKI Damian Mariusz X   

56)  WRÓBLEWSKI Dariusz Jerzy X   

57)  ZAWADA Beata Kazimiera nieobecna 

  

  

6) Radni jednogłośnie, 17 głosów ZA podjęli Uchwałę XLVII.316.2023 

w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej, 

na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych w 2023 r.. 

 

Lp. nazwisko i imiona ZA PRZECI

W 

WSTRZYMA

Ł SIĘ 

58)  ANDRASIAK Mirosław X   

59)  BAJOR Roman Piotr X   

60)  CYGAN Marian X   

61)  CYGAŃSKI Tadeusz Ryszard X   

62)  GĘBICKI Jacek X   



63)  GÓRNICKI Ryszard X   

64)  HOŁOŁUB Czesław X   

65)  JASKULSKI Adam Konstanty X   

66)  LOCH Leokadia Maria X (przez 

podniesieni

e ręki) 

  

67)  ŁAZICKI Edwin X   

68)  MACIEJEWSKA Gabriela Maria nieobecna 

69)  PLECHAN Ireneusz Henryk X   

70)  PYRTKO  Danuta X   

71)  SZUBERT Aleksandra Sylwia X   

72)  SZUŁCIK Alicja X   

73)  SZYJKA Edward X   

74)  WOLSKI Damian Mariusz X   

75)  WRÓBLEWSKI Dariusz Jerzy X   

76)  ZAWADA Beata Kazimiera nieobecna 

  

  

7) Radni 16 głosów ZA, 1 PRZECIW podjęli Uchwałę XLVII.317.2023 

w sprawie rozpatrzenie petycji wniesionej przez Stowarzyszenie Rozwoju 

i Ochrony Dziedzictwa Kulturowego Regionu Przyjaźni Podmoklom. 

 

Lp. nazwisko i imiona ZA PRZECI

W 

WSTRZYMA

Ł SIĘ 

77)  ANDRASIAK Mirosław X   

78)  BAJOR Roman Piotr X   

79)  CYGAN Marian X   

80)  CYGAŃSKI Tadeusz Ryszard X   

81)  GĘBICKI Jacek X   

82)  GÓRNICKI Ryszard X   

83)  HOŁOŁUB Czesław X   

84)  JASKULSKI Adam Konstanty X   



85)  LOCH Leokadia Maria X (przez 

podniesieni

e ręki) 

  

86)  ŁAZICKI Edwin X   

87)  MACIEJEWSKA Gabriela Maria nieobecna 

88)  PLECHAN Ireneusz Henryk  X  

89)  PYRTKO  Danuta X   

90)  SZUBERT Aleksandra Sylwia X   

91)  SZUŁCIK Alicja X   

92)  SZYJKA Edward X   

93)  WOLSKI Damian Mariusz X   

94)  WRÓBLEWSKI Dariusz Jerzy X   

95)  ZAWADA Beata Kazimiera nieobecna 

  

  

8) Radni jednogłośnie, 17 głosów ZA podjęli Uchwałę XLVII.318.2023 

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej powiatu. 

 

Lp. nazwisko i imiona ZA PRZECI

W 

WSTRZYMA

Ł SIĘ 

96)  ANDRASIAK Mirosław X   

97)  BAJOR Roman Piotr X   

98)  CYGAN Marian X   

99)  CYGAŃSKI Tadeusz Ryszard X   

100)  GĘBICKI Jacek X   

101)  GÓRNICKI Ryszard X   

102)  HOŁOŁUB Czesław X   

103)  JASKULSKI Adam Konstanty X   

104)  LOCH Leokadia Maria X (przez 

podniesieni

e ręki) 

  

105)  ŁAZICKI Edwin X   

106)  MACIEJEWSKA Gabriela Maria nieobecna 

107)  PLECHAN Ireneusz Henryk X   



108)  PYRTKO  Danuta X   

109)  SZUBERT Aleksandra Sylwia X   

110)  SZUŁCIK Alicja X   

111)  SZYJKA Edward X   

112)  WOLSKI Damian Mariusz X   

113)  WRÓBLEWSKI Dariusz Jerzy X   

114)  ZAWADA Beata Kazimiera nieobecna 

  

  

 

9) Rada jednogłośnie, 17 głosów ZA podjęła Uchwałę XLVII.319.2023 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok. 

 

Lp. nazwisko i imiona ZA PRZECI

W 

WSTRZYMA

Ł SIĘ 

1)  ANDRASIAK Mirosław X   

2)  BAJOR Roman Piotr X   

3)  CYGAN Marian X   

4)  CYGAŃSKI Tadeusz Ryszard X   

5)  GĘBICKI Jacek X   

6)  GÓRNICKI Ryszard X   

7)  HOŁOŁUB Czesław X   

8)  JASKULSKI Adam Konstanty X   

9)  LOCH Leokadia Maria X (przez 

podniesieni

e ręki) 

  

10)  ŁAZICKI Edwin X   

11)  MACIEJEWSKA Gabriela Maria nieobecna 

12)  PLECHAN Ireneusz Henryk X   

13)  PYRTKO  Danuta X   

14)  SZUBERT Aleksandra Sylwia X   

15)  SZUŁCIK Alicja X   

16)  SZYJKA Edward X   



17)  WOLSKI Damian Mariusz X   

18)  WRÓBLEWSKI Dariusz Jerzy X   

19)  ZAWADA Beata Kazimiera nieobecna 

  

 

10) Radni jednogłośnie, 17 głosów ZA podjęli Uchwałę XLVII.320.2023 

w sprawie zmiany w „Strategii Rozwoju Powiatu Zielonogórskiego na lata 

2023-2030”.  

 

Lp. nazwisko i imiona ZA PRZECI

W 

WSTRZYMA

Ł SIĘ 

1)  ANDRASIAK Mirosław X   

2)  BAJOR Roman Piotr X   

3)  CYGAN Marian X   

4)  CYGAŃSKI Tadeusz Ryszard X   

5)  GĘBICKI Jacek X   

6)  GÓRNICKI Ryszard X   

7)  HOŁOŁUB Czesław X   

8)  JASKULSKI Adam Konstanty X   

9)  LOCH Leokadia Maria X (przez 

podniesieni

e ręki) 

  

10)  ŁAZICKI Edwin X   

11)  MACIEJEWSKA Gabriela Maria nieobecna 

12)  PLECHAN Ireneusz Henryk X   

13)  PYRTKO  Danuta X   

14)  SZUBERT Aleksandra Sylwia X   

15)  SZUŁCIK Alicja X   

16)  SZYJKA Edward X   

17)  WOLSKI Damian Mariusz X   

18)  WRÓBLEWSKI Dariusz Jerzy X   

19)  ZAWADA Beata Kazimiera nieobecna 

  

   



Ad 12.   

  

bezprzedmiotowy. 

 

Ad 13.   

  

O godz. 1125 Przewodniczący Rady zamknął obrady XLVII Sesji Rady 

Powiatu Zielonogórskiego. 

 

 

 

Protokolant         Przewodniczący Rady 

        Powiatu Zielonogórskiego 

         Jolanta Drygas 

          Edwin Łazicki 

 

 

 

 

link do nagrania XLVII sesji Rady Powiatu zielonogórskiego: 

https:/ /user.sesje.pl/video/0d9f7fe6-6549-4333-bd34-08db195911a4 


